

Find the One True God

ခစ်မှန်သည့်တစ်ဆူတည်းသောဘုရားအားရှာဖွေခြင်း။

Ivan Edward - အာသာမြန်သည့်။



သခင်ယေရှုဟုခေါ်သော ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးရှိပါသည်။ ထိုပုဂ္ဂိုလ်သည် စစ်မှန်သောဘုရားတစ်ဆူဖြစ်တော်မူပါသည်။ အချို့သောအထင်ကရပုဂ္ဂိုလ်များ ရှိကြရာ ထိုသူတို့သည် နောက်ဆုံးတွင် သေဆုံးကြရပါသည်။ သို့သော်၊ *သခင်ယေရှုတည်းဟူသော ထိုပုဂ္ဂိုလ်သည် လက်ပါးကာ တိုင်ပင်ပြီး၍ အသေခံတော်မူခဲ့သော်လည်း သူ့ရုတ်ခြောက်သော နေ့တွင် သေခြင်းမရှိဘဲ ပြန်တပြောက်တော်မူခဲ့ပါသည်။ ထိုအရှင်သည် မဒေ၊ ယနေ့၊ နောင်ကာလအသက်ရှင်တော်မူပါသည်။ ထိုအရှင်၏ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်ကို တစ်အုပ်တည်းဖြစ်သည့် စစ်မှန်သော သမ္မာ ကျမ်းစာ အုပ်အား ရေးသား ပြုစုစီစဉ် မိမိခမည်းတော်ဘုရား သခင်၏ သန့်ရှင်းသော လူ့တို့အပေါ်သို့ သွန်းလောင်းခဲ့လေသည်။*

"ကျမ်းစာ ဝိညာဉ်ပေးသော အရာဝတ္ထုစကားမည်သည်ကား ကိုယ်အလိုအလျောက် အရက်မပေါ်ပေပေမည်မှာ သိမှတ်ကြလော့။ အကြောင်းမူကား အရာဝတ္ထုစကားသည် လူအလိုအား ဖြင့်ဖြစ်သူ သည်မဟုတ်။ ဘုရားသခင်၏ သန့်ရှင်းသူတို့သည် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏ တိုက်တွန်းတော်မူခြင်းကို ခံရကြပေကာ ပြောကြား၏။ "ရှင်ပေတရုဒ် ဝါဒစာ ၃: ၂၀-၂၁)

သင်တို့သည် သမ္မာ ကျမ်းစာ အုပ်စုံပေါ်စာ မျက်နှာ တိုင်းတွင် သခင်ယေရှုနှင့်ပတ်သက်သော အရာအား လုံးတို့ကို တွေ့ရှိကြရပါလိမ့်မည်။ ထိုပုဂ္ဂိုလ်သည် ပရမိတ်တစ်ပါး (သို့မဟုတ်) လူသားတစ်ဦးမဟုတ်ပါ။ ဘုရားသခင်သည် ထိုပုဂ္ဂိုလ်အား လူသား မျက်စိနှင့် မြင်စေနိုင်သည်အလား၊ လူအသွေးအသားဖြင့် ထင်ရှားစေခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ကျွန်တော်တို့၏ ခုစီရင်စံအပြစ်များအတွက် အသွေးသွန်းလောင်းစီရင်ကြခြင်းဖြင့် လူတို့၏ သေခြင်းဖြစ်သည်။

"မှန်သော ကိုးကွယ်ခြင်း၏ ရက်ခဲ့သော အရာ သည် ထြိုးစွာ သော အရာ ဖြစ်သည်ဟု ငြင်းခုံရန် မရှိဘုရားသခင်သည် ကိုယ်အခွာ ဝိညာဉ်တော် မှုပြီး၊ ဟုတ်မှန်တော်မူခြင်းအကြောင်း သည် ဝိညာဉ်တော် အား ဖြင့် ထင်ရှားပြီး၊ ကောင်းကင်တစ်ဖက် တို့သည် ကိုယ်တော်ကို ဖြင့် ရှိကြပြီ၊ တပါး အချို့သားတို့သည် သိတင်တော်မူကြကုန်ပြီ၊ လောကီသားတို့သည် ယုံကြည်ကြပြီ၊ ဘုရားအသေရှင်တရားအထက် သို့သော် ဝိညာဉ်တော် ကို မြင်ခြင်းဖြစ်သည်။" (ထိုမောသေ ဝိညာဉ်ပေးစာ ၃: ၁၆)

"ခပ်ခါမိသော သတိပညာ တော်နှင့် လျှော်စွာ ပါတို့ ဝိညာဉ်တော် ကို အလွန်များလှစွာ သော ကျေးဇူးတော်သည် ကြွယ်ဝပြည့်စုံသည့် စည်းတည်းတော်၏ အသွေးအား ဖြင့် အဖြစ် လွတ်တော်မူခြင်း တည်းဟူသော ရှေးခေတ်တော် မှုခြင်း ကျေးဇူးကို ဝိညာဉ်တော် ဖြစ်၏။" (ဆက်ပြောပါစာ ၁၇)

လူသည် ခုစီရင်စံ အပြစ်နှင့် မွေးဖွားလာကြရာ မိမိတို့ကိုယ်တိုင်ကယ်တင်မစနိုင်စွမ်းမရှိကြပါ။ ထိုသခင်ယေရှု၏ ရှေးခေတ်တော် မှုသော အသွေးတော် မပါရှိဘဲ ကောင်းကင်နိုင်ငံသို့ မသွားရောက်နိုင်ကြပါ။

"အကျွန်ုပ် သည် မွေးဖွားစဉ် အပြစ်ပါ လျက်ရှိပါ၏။ အခါခါမိသော မှုသော ယူစဉ်ပင် အပြစ်ရှိပါ၏။" (အာလံကျမ်း ၅: ၁၅)

လမ်းအား လုံးတို့မှာ ကောင်းကင်နိုင်ငံသို့ သွားရောက်ဖို့ ရန် မဦးဆောင်နိုင်ပါ။ ထိုနေရာတွင် မှန်ကန်သော လမ်းတစ်လမ်းတည်း သာ ရှိပါသည်။ သို့မဟုတ် ပါကကျွန်တော်တို့သည် ထာဝရအပါယ်ငရဲဆီသို့ ခေလွတ်ခြင်းကို ခံကြရပါလိမ့်မည်။ ကျွန်တော်တို့သည် သခင်ယေရှုအား မိမိတို့၏ ကယ်တင်ရှင်နှင့် ကျွန်တော်တို့၏ အသက်ရှင် နေထိုင်မှုများအား ထိုအရှင်ထံသို့သာ အပ်နှင်းကြရမည်ဖြစ်ပြီး ကျွန်တော်တို့သည် ကောင်းကင်နိုင်ငံသို့ သွားရောက်လိမ့်မည်။ ကျမ်းစာ တော်မြတ်အား ရေးလုစာဆည်းပြီး ကြခါနာခံကြရမည်ဖြစ်သည်။ ကောင်းမြတ်သော အလုပ်များကို ပြုလုပ်ခြင်း (သို့မဟုတ်) ပြုလုပ်ခြင်းတို့မှာ ကျွန်တော်တို့အား ကယ်တင်မစလိမ့်မည်မဟုတ်ပါ။

"အကျွန်ုပ်တို့ ရှိသမျှတို့သည် ဝင်ကြပါခြင်းမရှိပါ။ ပြုဘူးသမျှသော ကုသိုလ်ကောင်းမှုတို့သည် ညစ်သော အဝတ်နှင့် တွည့်ကြပါ၏။" (မောဟာယအာဂလ္လာဗျမ်း ၆: ၄၆)

ကျွန်တော်တို့သည် သို့သော် ကြမည်ဆိုခြင်းကို ကျွန်တော်တို့ ရှေးဦးစွာ ချွယ်ကြရမည်။ နောင်တရခြင်း (သို့မဟုတ်) ကျွန်တော်တို့ စိတ်ဝင်အား မျှစွာ သည် တစ်ခုတစ်ရာတို့ဖြင့် ပယ်ခြင်း (သို့မဟုတ်) ကျွန်တော်တို့ လိုအပ်သော အရာအား ယုံကြည်ရန် ငြင်းပယ်ခြင်းတို့ဖြင့် ကျွန်တော်တို့၏ ခုစီရင်စံ အပြစ်များ အတွက် ဘုရားသခင်၏ ခွင့်လွှတ်ခြင်းကို ကျွန်တော်တို့ လက်ခံရရှိနိုင်ကြပါမည်။ ကျွန်တော်တို့သည် "ခွတ်ယေဗွေခြင်း" ကိုခံကြရမည်ဟု သမ္မာကျမ်းစာ တော်မြတ်မှ နှစ်သက်အောင် နေပါသည်။ "ယေရှုကား ခုတ်ယေဗွေခြင်းကို မခံသော သူမည်သည်ကား ဘုရားသခင်၏ နိုင်ငံတော်ကို မမြင်ရပေမည်အစွာ နှစ်သက်မည်ဟု ပြင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပေ၏။... ယေရှုကလည်း ရှေးခေတ် ဝိညာဉ်တော် မမွေးသော သူမည်သည်ကား ဘုရားသခင်၏ နိုင်ငံတော်သို့ မခံရပေမည်အစွာ နှစ်သက်မည်။" (ရှင်ယောဟန် အရံစံဝင်ကျမ်း ၃: ၃၅-၅) ဟု မိမိတော်မူထားပါသည်။

"ခေလသည် အလိုရှိတိုင်း သွားလာ၏။ ခေလ၏ အသက် သင်သည် ကြားရသော် လည်း အသက်အရပ် ကြစ်သည်။ အသက်အရပ် သို့သွား သည် ကိုယ်နိုင်ငံ။ ထိုနည်းတူ ဝိညာဉ်တော် မွေးသော သူ ဖြစ်သည်ဟု မိမိတော်မူ၏။" (ရှင်ယောဟန် အရံစံဝင်ကျမ်း ၃: ၁၆)

"အကြောင်းမူကား ထိုသားတော် ကို ယုံကြည်သော သူအပေါင်းတို့သည် ဟုတ်စီခြင်း သို့မဟုတ် ထာဝရအသက်ကို ရမည်အကြောင်း စည်းပေးပြီး၊ (ရှင်ယောဟန် အရံစံဝင်ကျမ်း ၃: ၁၅)

"ဘုရားသခင်၏ သားတော် ကို ယုံကြည်သော သူအပေါင်းတို့သည် ဟုတ်စီခြင်း သို့မဟုတ် ထာဝရအသက်ကို ရစေခြင်းပင်။ ဘုရားသခင်သည် မိမိ ဝိညာဉ်တော် သာ ဟောကြားရန် မှု သည် တိုင်ဆောင်လောကီသားတို့ကို ချမ်းတော်မူ၏။ လောကီသားတို့အား အပြစ်စီရင်ခြင်းပင်။ ဘုရားသခင်သည် သားတော် ကို ဟောကြားသော်လည်း နေလွတ်တော်မူသည်မဟုတ်။ လောကီသားတို့သည် ကိုယ်တော်အား ဖြင့် ကယ်တင်ခြင်း သို့မဟုတ် အကြောင်း နေလွတ်တော်မူ၏။" (ရှင်ယောဟန် အရံစံဝင်ကျမ်း ၃: ၁၆-၁၇)

ဤအရာမှာ ကျွန်တော်တို့သည် သည် တို့ပြုလုပ်ရမည့် ဆိုခြင်းဖြစ်ရာ

ဘုရားသခင်သည် ထိုသခင်အား သေခြင်း မှု ရှင်ပြန်ထမြောက်စေတော်မူခဲ့သည် ဆိုခြင်းကို ကျွန်တော်တို့၏ စိတ်ထဲမှ ယုံကြည်ကြရမည် ဖြစ်ပါသည်။ သခင်ယေရှု ခေလွတ်တော်မူပြီး ကျွန်တော်တို့၏ နှုတ်မှန်းခံကြရမည် ဖြစ်ကြောင်း အကြောင်းမှာ ကယ်တင်ခြင်းကို ရရှိစေရန် လိုအပ်ပြီး ငြင်းခုံရမည် ဖြစ်ပြီး ဖြောင့်မတ်ခြင်း သို့မဟုတ် ကိုယ့်ကို ရန်စိတ်ဖြင့် ဝန်ခံကြရမည် ဟု သမ္မာကျမ်းစာ တော်မြတ်မှ ပြောဆိုလျက် ရှိနေပါသည်။ (ထမန်တော်ဝတ္ထု ၁၁: ၁၆) အား ရေးလုရန်။

"အကြောင်းမူကား ထာဝရအသက်ကို ရသော သူတို့သည် ကယ်တင်တော်မူခြင်း သို့မဟုတ် (ရှေးခေတ်စာ ၁၀: ၁၃)

"သင်တို့၏ အပြစ်ကို လွတ်စေခြင်း ရှိရန် ဝေတရုတ်စကား ကို ဟုတ်စီခြင်းပင် ယေရှုအရံစံ၏ ရှားစွာ ဝေတရုတ်စာကို ခံကြလော့။ သို့ဖြင့် ယွတ်သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်သည် ဟူသော အရာများကို ခံရကြလိမ့်မည်။ အကြောင်းမူကား ကယ်တင်သည် သင်တို့နှင့် ၎င်း သင်တို့၏ သားသမီးတို့နှင့် ပင်။ ဝေတရုတ်စာ သူတို့တွင် ငါတို့၏ ဘုရားသခင် ထာဝရအရာခေါ်တော်မူသမျှသော သူတို့နှင့် ၎င်း ဆိုင်သည်ဟု ဟော၏။" (ထမန်တော်ဝတ္ထု ၂: ၄၈-၇၅)

ကျွန်တော်တို့၏ ခုစီရင်စံ အပြစ်တို့မှ နောင်တရပြီး ဝန်ခံသော အချိန်တွင် ကျွန်တော်တို့သည် သခင်ယေရှုအား မတော်မြတ်တွင် ဗဟိုခံကို ယုံကြည်ရမည် ဖြစ်သည်။ ထိုနေရာတွင် အထူးအခွင့်အရေးအရ ယွတ်သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော် ကို လက်ခံရရှိကြမည် ဖြစ်သည်။ သခင်ယေရှုအား ကိုးကွယ်ယုံကြည်ကြသော သူတို့သည် ဗဟိုခံ ယွတ်သန့်ရှင်းမတိုင်မီ တခါတရံ သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော် ကို လက်ခံရရှိကြလေသည်။ ဤနေရာတွင် အယောကီစိတ်ဦးမှ အောက်ပါ ဆုတောင်းချက်ကို ဆုတောင်းနိုင်ကြပါသည်။

"အရှင်ယေရှုဘုရား ကျွန်တော်သည် အပြစ်သားတစ်ယောက် ဖြစ်သည့် အတွက် ကျွန်တော် အပေါ်သို့ သနားခြင်း ကရုဏာ သက်ရောက်စေတော်မူပါ။ ကျွန်တော်သည် ကိုယ်တော်နှင့် နှစ်သက်တော် ဝင်၏ နှစ်သက်ကပတ်တော်သည် စစ်မှန်တော်မူကြောင်း ကိုယ်ကြည်ကိုယ်တော် မှုခြင်း နှင့် သည် အသက်ရှင်တော် မွေးသော ဘုရားသခင်၏ သားတော် ဖြစ်သည်ဟု ယုံကြည်ခံကြကုန်တော်မူသည့် လက်ပါးကာ တိုင်တွင် အသေခံတော်မူသော ကြောင့် ကျွန်တော်သည် မိမိ၏ ခုစီရင်စံ အပြစ်အတွက် ခွင့်လွှတ်ခြင်းကို ရရှိပြီး ထာဝရအသက်ကို လည်း ရရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။ ကိုယ်တော်နှင့် ဘုရားကျေးဇူးပြုတော်မူပြီး ကျွန်တော်၏ စိတ်နှလုံးထဲသို့ ကျွန်တော်၏ ကယ်တင်ခြင်းနှင့် အရှင်သခင်အပြစ်ယနေပင် ကြေရာကန်တော်မူပါ။ ကျွန်တော်သည် ကိုယ်တော်နှင့် အား ကျွန်တော်၏ မှုတော်နှင့် မိတ်ဆွေကဲ့သို့ ဖြစ်စေလိုပါသည်။ ကျွန်တော်၏ အသက်တက်ကို ကိုယ်တော်ရှင်လက်ဝယ်သို့ အပ်နှံလိုပြီး ယခုအခါက အတွင်း ကျွန်တော်အား အပြည့်အဝ ထိန်းချုပ်ပါရန် တောင်းလျှောက်ပါသည်။ သခင်ယေရှု၏ ရှားမတော်မူဆုတောင်းပါ၏။ အာမင်။"

သင်သည် ဤဆုတောင်းချက်ကို ဆုတောင်းပြီး ချိန်တိုင် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်အား လက်ခံဖို့ ရန် အဆင်သင့် ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။ သင်သည် ဤဆုတောင်းချက်ကို ဆုတောင်းရန် အစပြု ခဲ့တိုင် သခင်ယေရှုသည် ကြွရောက်လာတော်မူပြီး ကိုယ်တော်ရှင်၏ အံ့ဩဖွယ်ရာ ကောင်းသော သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော် သည် ဖြည့်စွမ်းလာပါလိမ့်မည်။ ရိုးသားစွာ ဖြင့် ထိုအရှင်အား ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခါ ထိုအရှင်အား မည်မျှ ချမ်းကြောင်းကို ပြောဆိုရပါမည်။ ထိုအရှင်သည် ထိုပြောဆိုမှုအား ထိတွေ့ခံစားသော အချိန်တွင် သင့်ထံသို့ ကြရောက်လာပြီး ဖြည့်စွမ်းတော်မူလိမ့်မည် ဖြစ်သောကြောင့် သင်သည် အဆင်သင့် ဖြစ်ရပါ

လိမ့်မည်။ ယင်းအရာမှာ ယခုဖြစ်ခြင်း ဖြစ်မည် (သို့မဟုတ်) အချိန်အချိန် ကို ရယူခြင်း ရယူလိမ့်မည် ဖြစ်သည်။ ယင်းမှာ တစ်နေ့ထု (သို့မဟုတ်) အချိန်ခဏတော အတွင်း မဖြစ်လာနိုင်ပါ။ သင်သည် မည်သည့်အရာကို ပြုလုပ်နေသည် ဆုတောင်းနေသည့် ဆိုခြင်းနှင့် ထိုအရှင်အား တစ်ခါတစ်ရံ ဝတ်ပြုကိုးကွယ်နေသည့် ဆိုခြင်းတို့ကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းထားရမည် ဖြစ်သည်။ သင်သည် မွေးသူ ကျေးဇူးခြင်း ဖြင့် ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်း (သို့မဟုတ်) ဘုရားကျောင်းသို့ သွားရောက် ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်းတို့မှာ သင့်အဖို့ ဖြောင့်မတ်မှုများစွာ အထောက်အကူဖြစ်စေပါလိမ့်မည်။

ဘုရားသခင်သည် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော် အား သင့်၌ ဖြည့်စွမ်းသော အချိန်တွင် သင်၏ စိတ်နှလုံးတွင် နှုတ်ကပတ်တော် အချို့အား ဖြစ်ထွန်းစေတော်မူပါလိမ့်မည်။ ယင်းတို့သည် သင်အဖို့ စိမ်းနော့ဆိုင် ကပတ်တော်များနှင့် စကားပြောကြည့်ပါ။ သင်တို့သည် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော် တန်ခိုးကို လက်ခံရရှိကြသော အချိန်တွင် ထိုဝိညာဉ်တော်မှာ သခင်ယေရှုအား ကိုးကွယ်ဖို့ ရန်နှင့် ဘုရားသခင်၏ ပညာတည်းဟူသော သန့်ရှင်းသော သမ္မာကျမ်းစာ တော်မြတ်အား ရေးစဉ် ပတ်၍ ခြင်းဖြင့် တည်ဆောက်ဖို့ ရန် တိုက်တွန်းပါလိမ့်မည်။ သင်သည် သမ္မာကျမ်းစာ တော်မြတ်အား ရေးစဉ် ပတ်၍ ခြင်း အလေးအထမ္ဘာ ပြုစေရန် ရှေးကျမ်းမြောက်ခြင်းနှင့် ဘုရားသခင်၏ အရာများတွင် အခြေပြု သကဲ့သို့ သည်းပူးရပါလိမ့်မည်။ ကျင့်ဝတ်တရား (သို့မဟုတ်) ဝိညာဉ်တော်များနှင့် သက်ဆိုင်သော အရာတို့တွင် ယုံကြည်မှု ရှိကပတ်တော်အား ဖြင့် နောက်ထပ်ခိုင်စွာ တည်ရှိစေသောကြောင့် ကျွန်တော်တို့သည် ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်တည်းဟူသော ကျောက်ပေါ်တွင် ရုပ်ကြွသကဲ့သို့ ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။ သမ္မာကျမ်းစာ တော်မြတ်အား သွန်သင်သော နေရာတွင် ခရစ်ယာန် အသိုင်းအဝိုင်းနှင့် အတူ သင်ကိုယ်တိုင် ဆက်နွယ်ခြင်းသည် လိုအပ်သော အထောက်အကူဖြစ်စေမှုနှင့် သင်လိုအပ်သော အခြေခံသဘောတရား (အသိပညာ) တို့ကို ရရှိမှာ ဖြစ်ပါသည်။

လူ (သို့မဟုတ်) လူသား အသက်ပညာရှင်တို့ ပြောကြားချက်များ ထက် သမ္မာကျမ်းစာ တော်မြတ်မှ မည်သည့်အရာကို သွန်သင်လျက် ရှိသည် ဆိုသော အရာတို့ကို ခုစီရင်စံ မှုခြင်း ဖြစ်သည်။



ဆက်သွယ်ရန်၊
E:mail - futurelifeneews4u@gmail.com
www.tracts.com/Karin'sTractPage.html